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Ülkemizde demokrasi kadar çok söylenen ve tekrarlandıkça anlamı kaybolan, içi boşaltılan bir başka

kavram söz konusu değüdir. Bilindiği gibi güvenoyu alamayan Azmhk Hükümeti'nden sonra yeniden

DYP-CHP Koalisyon Hükümeti kuruldu. Seçim kararının alınmasından sonra ise seçimin demokrasimiz

açısından önemi, anlamı medyada günlerdir dile getiriliyor. Oysa, gerçekte bir demokraskilik oyunu sergi-

leniyor.

Günümüzde bırakın katılımcı demokrasiyi, temsili demokrasinin bile kuralları, koşulları ayaklar altı-

na alınmıştır. Çıkarılan Seçim Yasası ile toplumdaki tüm görüş ve düşüncelerin Parlamentoda temsili, ge-

tirilen barajlarla engellendiği gibi, "delege demokrasisV'ne bile tahammül gösterilmemiş, adayların liderler

tarafından belirlenmesi ve halkın onaylanması öngörülmüştür.

Yapılmak istenen demokrasi adına emekten, barıştan, Özgürlükten ve kardeşlikten yana olan kesimle-

rin önlerini kesmek, homojen, tek sesli bir Parlamento yaratmakdır. Sâğ partilerin bu yaklaşımlarını nor-

mal karşılayabiliriz, ancak solda olduğunu iddia eden partilerin bu politikalara destek olmaları kabul edi-

lemez bir tutumdur.

Yalnızca seçimlerde değil, seçimler sonrasında da karşılaşacağımız zor günlere şimdiden hazırlıklı ol-

malıyız. Emeğin, özgürlüğün, barış ve kardeşliğin yaşama geçirilebilmesi için bağımsız politikalar oluştur-

mamız ülkenin geleceğine sahip çıkmamız bir zorunluluktur.

Kirlenmiş siyasal arenada, yalnızca toplumun çıkarlarını gözeten bizim gibi demokratik örgütler temiz

kalmaya çalışıyorlar. Eğer demokrasimiz gelişecek ve güçlenecekse bizim gibi örgütlerin özerk, bağımsız tu-

tumlarının bu gelişmede son derece önemli etkisi olacaktır.

Sivil toplum Örgütlerinin, Odaların özerklik ve bağımsızlıklarının ne kadar önemli olduğu 2-3 Kasım

1995'de Ankara'da yapılan 2. Petrol Şurası ile bir kez daha kanıtlanmıştır. Bilindiği gibi 1. Petrol Şurası

18-20 Şubat 1993'dePÜtS (Petrol Ürünleri İşverenler Sendikası) tarafından düzenlenmiştir. Odamız bu

Şuraya "katılım açısından dar, kapsamı açısından pazarlama sorunları ile sınırlı, neredeyse bir petrol dağı-

tıcıları toplantısı konumunda" olması nedeniyle karşı çıkmıştı. Oysa, aynı nitelikteki 2, Şurada bizim dışı-

mızda bazı Odalar rol almıştır. Aradan geçen iki yılda ne değişti de Odalarımız tutumlarım değiştirdi? Ka-

rar verilmesi durumunda yapılacak olan Bakü-Ceyhan Boru Hattı 2,5 milyar dolara mal olacak. Bu rantın

paylaşım kavgası holdingler ve siyasiler arasında şimdiden başlamıştır. Enerji Bakanlığı ile Başbakanlık

arasında yaşanan tartışmanın temeli budur. Bize göre Odalar bu tartışmanın tarafı olmamalıdırlar.

Petrol sektörü arama, sondaj, üretim, taşıma, rafinaj ve pazarlama süreçlerini kapsayan ve bilimsel,

ekonomik ve siyasi birçok yönü bulunan karmaşık sorunları içermektedir. Bu sorunlara nesnel ölçütlerle ve

ülke çıkarları açısından yaklaşılmalıdır. îşte, Petrol Kongrelerinde yer almak isteyişimizin ve ısrarımızın

temel nedeni bu kaygıları duymamızdır. Özerk, bağımsız ve ülke çıkarlarım gözeten konumumuzun sorun-

ların çözümüne önemli katkılar sağlıyacağına inanıyoruz. Umarız Petrol Kongrelerine katılımımız konu-

sunda kuşkuları bulunan başta meslektaşlarımız olmak üzere tüm sektör temsücileri konunun Önemini

kavrarlar ve olumsuz tutumlarım terk ederler.

Geçen sayımızda Senirkent ve Dinar'da meydana gelen afetlerden söz etmiştik. Bu sayımız baskıya ha-

zırlanırken Izmir sular altında kaldı, onlarca insanımız öldü, büyük maddi kayıplar meydana geldi. So-

rumlu mevkilerdeki sorumsuzlarımız yine "takdir-i ilahi", "devlet bityüktiir", "sorunlarınız en kısa sürede

çözülecektir" gibi basma kalıp sözlerini tekrarlıyorlar. Bizlerde bıkmadan, usanmadan bilimsel temelde so-

runların nedenlerini ve çözüm önerilerim dile getiriyoruz. Sorumsuzluk ve vurdumduytnazlık bizleri kahre-

diyor, ama yılmadan mücadelemizi sürdürmek zorundayız.

Delege seçimleri, Şube ve Merkez Genel Kurulları ile 49. Kurultayımız yaklaşıyor, Kurumsallaştığım

görmekten gurur duyduğumuz Odamızın bu süreçleri örgüt içi demokrasiyi işleterek, en yüksek katılımla ve

başarıyla sonuçlandıracağına kuşku duymuyoruz.

Gelecek günlerin Odamızın başarılarını artırması dileğiyle.
Saygılarımızla,

YÖNETİM KURULU
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